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Protokoll fört vid styrelsemöte med Senioren 
Anhörig & Pensionärscentra i Hässleholm 

    
 Datum:   2014-08-11 Ordförande: Bo Mårtensson 
 Tid: 9,00-10,30 Vice ordförande:   Lisen Ekdahl  
 Plats: Senioren Sekreterare:           Birgitta Huovila 
  Kassör: Ingela Lindau 
  Ledamot: Agneta Petersson 
  Ledamot: Anita Timsten 
  Ledamot: Siv Nilsson  
  Ledamot: Ruth Wernolf Nyberg   
  Ledamot: Ing-Britt Lådö 
  Ersättare: Gertrud Nilsson                ej närv.  
  Ersättare: Lena Grevesmühl Råvik   
  Ersättare: Roland Holmberg ej närv.  
   Ersättare: Irene Wernersson      anm. förh.  
  Ersättare: Lars Olsson  
  Ersättare: Lena Gustavsson 
  Ersättare: Bengt Nilsson      anm.förh. 
  Adjungerad: Gunilla Andersson 
 

§.1 Mötets öppnande 
Ordförande Bo Mårtensson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
  
§ 2 Dagordningen 
Dagordning presenterades och godkändes att arbeta efter, med tillägg Höstaktivitet § 11. 
 
§ 3 Val av justerare 
Att justera mötets protokoll jämte ordförande valdes Siv Nilsson. 
 
§ 4 Föregående mötes protokoll. 
Protokoll från förra mötet godkändes och lades till handlingarna. 
 
§ 5 Rapporter 
• KPR 
 Fanns inget att rapportera. 
• KHR 
 Fanns inget att rapportera. 
• Sommar städning 

Lisen rapporterade att städning av lokalerna är utförts under sommarstängningen, de som 
hjälpt till har blivit ersatta. 

• Hemsidan 
Ordförande rapporterade om arbetet med hemsidan, han vill gärna ha in åsikter. 

• Bokningsgruppen 
Brev kommer att skickas ut till föreningarna inom det snaraste, om riktlinjerna för 2015 års 
bokningar av lokaler. Senast den 1 oktober skall beställningarna kommit in helst digitalt. 
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• Överläggning med fastighetsägaren 

Lisen rapporterade att fastighetsägaren varit på besök för att kontrollera lokalerna. Det 
behövs bättre ventilation i källaren. En firma skall titta på detta och ge ett pris, ordförande 
skall då vara med.  Innan åtgärder görs måste kommunen ge sitt godkännande eftersom de 
betalar hyran. 

• Stöld utanför Senioren 
Lisen rapporterade att Norra Skåne har rapporterat om ett rån utanför Senioren. Lisen tog 
kontakt med Robin Gustavsson för att få råd om vilka åtgärder som bör vidtas. Han föreslog 
att ev. be polisen ta några extra rundor. 

• Valberedning 
Ordförande skall träffa valberedningskommittén den 8 september kl. 13 00. 

• Biträdande kaféansvarig 
Lisen rapporterade att besked kommer att ges på nästa möte. 

 
§ 6 Ekonomi 
Kassören lämnade en skriftlig rapport om ekonomin, styrelsen beslöt godkänna rapporten. 
 
§ 7 PRO:s 70-årsjubileum 
PRO har bjudit 2 personer till 70-årsjubileum på Tallparken i Vinslöv. Styrelsen beslöt att 
ordförande och vice ordförande deltager och överräcker en gåva på 1000 kr. 
 
§ 8 Utvecklingsfrågor 
• Seminarium 

Onsdagen den 20 augusti kl. 13-16. Styrelsen beslöt att bjuda in 2 ej föreningsansluta 
personer, Per-Olof Johansson är tillfrågad och Hans Danielsson skall tillfrågas av Lena 
Grevesmühl Råvik, om han vill delta på mötet. 

• Enkät i caféet 
Mellan den 15 augusti till den 15 september skall enkäten ligga ute i caféet. 

• Ordförandestund 
Onsdagen den 17 september sitter ordförande på Senioren för att ta emot åsikter. 

 
§ 9 Lokalutformningen 
Måndagen de 22 september har vi ett möte med föreningarna om lokalerna på Senioren. 
 
§ 10 Affisch 
Ordförande har gjort ett förslag till affisch, vi diskuterade om personerna på bilderna är 
tillfrågade, vi ansåg att detta inte behövdes. 
 
§ 11 Höstaktivitet 
Senioren fick en gåva på 5000 kr av hemvärnet för att sprida glädje och trivsel på Senioren 
Vi diskuterade två förslag dels i samband med julskyltningen och dels anordna en pensionärens 
dag. Ordförande ställde förslagen mot varandra beslutet blev att anordna pensionärensdag. En 
grupp utsågs bestående av Lisen, Ruth, Agneta och Ingbritt med Lisen som sammankallande. 
Det kommer att äga rum den 29 oktober. Gruppen vill gärna ha in idéer. 
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§ 12 Övriga Frågor 
Fanns inga att behandla. 
 
§ 13 Nästa sammanträde 
Måndag den 8 september  
 
§ 14 Mötets avslutning. 
Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
Vid protokollet:                   Justeras: 
 
  Birgitta Huovila                                                           Bo Mårtensson 
_______________________________                  __________________________________ 
Sekreterare: Birgitta Huovila                  Ordförande: Bo Mårtensson 
 
                                                                                         Siv Nilsson 
                   __________________________________ 
                   Justerare: Siv Nilsson 

                                                                       


